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Protokół XXXVII/2010 

z posiedzenia nadzwyczajnej Rady Gminy Osiek 

odbytego z dniu 8 listopada 2010 roku 

Miejsce obrad – Urząd Gminy w Osieku 
godz. 1045 

 
W posiedzeniu udział wzięło 12 radnych, dwóch radych nieobecnych usprawiedliwionych 
(lista obecności w załączeniu). 
 
Ad – 1 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Rady Gminy – Pan Jerzy Kłos. który przywitał 
wszystkich zebranych: Radnych, Panią Wójt, Skarbnika Gminy oraz pracowników 
merytorycznych. 
 

a) Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził prawomocność obrad 
(12 radnych obecnych). 

b) Następnie przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad. 
Uwag nie zgłoszono. 
Przystąpiono do głosowania. 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

c) Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji – głosowanie – 12 radnych za przyjęciem 
protokołu z poprzedniej sesji. Protokół przyjęty jednogłośnie. 
 

Ad – 2 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budŜecie na 2010 rok. 
Omówił skarbnik Pan Andrzej Krzywiński. 
Teresa Eggert – komisje wnoszą o przyjęcie. 
Przystąpiono do głosowania:  

- za podjęciem uchwały głosowało – jednomyślnie 

- przeciwnych podjęciu uchwały – 0 
- wstrzymało się od głosu – 0 
 

Uchwała Nr XXXVII/202/2010 w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2010 rok została 
przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad – 3 

Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie określenia stawek podatków i opłat lokalnych na 
2011 rok. 
Omówiła Pani Joanna Gniewkowska – Inspektor w Urzędzie Gminy. 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Jerzy Kłos: „Jakie było stanowisko komisji? 
Teresa Eggert –komisje wnoszą o przyjęcie. 
Przystąpiono do głosowania:  

- za podjęciem uchwały głosowało – jednomyślnie 
- przeciwnych podjęciu uchwały – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 
 

Uchwała Nr XXXVII/203/2010 w sprawie w sprawie określenia stawek podatków i opłat 
lokalnych na 2011 rok została przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad – 4  

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 
transportowych na 2011 rok.  
Wyjaśnień udzieliła Pani Joanna Gniewkowska – Inspektor w Urzędzie Gminy. 
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Pani Teresa Eggert dodała, Ŝe projekt został szczegółowo omówiony na komisjach. Komisje 
przychylają się i wnioskują o przyjęcie uchwały. 
Przystąpiono do głosowania:  

- za podjęciem uchwały głosowało – jednomyślnie  
- przeciwnych podjęciu uchwały – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 
Uchwała Nr XXXVII/204/2010 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 
transportowych na 2011 rok została przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad – 5 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 
odprowadzanie ścieków.  
Wyjaśnień udzielił Pan Romuald Popławski – Inspektor w Urzędzie Gminy. 
Pani Teresa Eggert dodała, Ŝe komisje przychylają się i wnioskują o przyjęcie uchwały. 
Przystąpiono do głosowania:  

- za podjęciem uchwały głosowało – jednomyślnie  

- przeciwnych podjęciu uchwały – 0 
- wstrzymało się od głosu – 0 

Uchwała Nr XXXVII/205/2010 w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w 
wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków została przyjęta jednogłośnie. 
 

Ad – 6 

Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego z Gminą Miejską 
Starogard Gdański, w sprawie powierzenia Gminie Miejskiej Starogard Gdański 
wykonywania zadania własnego Gminy Osiek, w zakresie utrzymywania wysypisk 
(składowisk odpadów) i unieszkodliwiania odpadów komunalnych. 
Pan Romuald Popławski wyjaśnił zebranym potrzebę podjęcia w/w uchwały. 
Pani Teresa Eggert przedstawiła stanowisko połączonych komisji, które wnoszą o przyjęcie 
uchwały. 
Przystąpiono do głosowania:  

- za podjęciem uchwały głosowało – jednomyślnie  

- przeciwnych podjęciu uchwały – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 
 
Uchwała Nr XXXVII/206/2010 w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego z Gminą 
Miejską Starogard Gdański, w sprawie powierzenia Gminie Miejskiej Starogard Gdański 
wykonywania zadania własnego Gminy Osiek, w zakresie utrzymywania wysypisk 
(składowisk odpadów) i unieszkodliwiania odpadów komunalnych została podjęta 
jednogłośnie. 
 
Ad – 7 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla wsi Wycinki w gminie Osiek. 
Pan Marek Bukowski Inspektor w Urzędzie Gminy w Osieku przybliŜył przyczyny, które 
spowodowały konieczność podjęcia tej uchwały. 
Pani Teresa Eggert dodała, Ŝe komisje są za przyjęciem uchwały. 
Przystąpiono do głosowania:  

- za podjęciem uchwały głosowało – jednomyślnie 
- przeciwnych podjęciu uchwały – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 
Uchwała Nr XXXVII/207/2010 w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla wsi Wycinki w gminie Osiek została podjęta 
jednogłośnie. 
 
 



 3 

Ad – 8 

WyraŜenie opinii w sprawie ustanowienia przez Regionalnego Dyrektora Ochrony 
Środowiska w Gdańsku planu ochrony dla rezerwatu przyrody „Krzywe Koło w Pętli Wdy”. 
Pan Romuald Popławski przedstawił pismo Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska w 
Gdańsku, udzielił wyjaśnień dotyczących projektu zarządzenia w/w sprawie. 
Przystąpiono do głosowania:  

- za wyraŜeniem pozytywnej opinii – jednomyślnie 

- za wyraŜeniem negatywnej opinii – 0 
- wstrzymało się od głosu – 0 

Rada Gminy Osiek pozytywnie opiniuje projekt zarządzenia w sprawie ustanowienia planu 
ochrony dla rezerwatu przyrody „Krzywe Koło w Pętli Wdy”. 
 
Ad –9 

Wolne wnioski: 
 

Pan Jerzy Kłos – Na Konwencie Wójtów 4 listopada br. na jego ręce złoŜono 
podziękowania dla Rady Gminy Osiek za owocną współpracę samorządem powiatowym, a 
Pani Wójt jako jedyna została udekorowana za wspieranie Związku Emerytów i Rencistów. 

 
Pani Wójt – omówiła sprawy bieŜące: 

- sprawa planu zagospodarowania przestrzennego dla Wsi Wycinki; 

- utwardzenie ulicy Na Borek; 
- oświetlenie ulic Na Borek i Słonecznej; 

- zakończenie remontu części chodnika ul. Partyzantów Kociewskich 
- chodnik przy ul. Wyzwolenia do placu targowego; 

- plac przy urzędzie gminy; 

- remont świetlic w Karszanka, Lisówku, Kasparusie i Wycinkach; 
- sala sportowa i montaŜ pieca 

- sprzedaŜ działek. 
Pani Wójt jeszcze raz podziękowała Radzie Gminy za dobrą współpracę. 

 
Pan Jerzy Kłos – W sobotę (6.11) byliśmy z Panią Wójt zaproszeni na Wielką Galę 

Windsurfingu. Było bardzo miło. 
 
Rada Gminy wręczyła Pani Wójt w podziękowaniu za wspólną pracę pamiątkową 

statuetkę i kwiaty. 
 
Ad – 10 

Zakończenie obrad. 
 


